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PROTOKÓŁ NR XXVII/16 

z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 4 października 2016 r. 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram XXVII sesję rady gminy 

Kostomłoty. Na dzisiejszej sesji witam pana wójta, państwa sołtysów, radnych, radnych 

powiatowych pana Kazimierza Bubę i pana Jana Piotrowskiego, kierowników jednostek 

organizacyjnych, pracowników UG i wszystkich obecnych.  

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Przedstawiam porządek obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z  sesji nadzwyczajnej w dniu 02.08.2016r. 

4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6. „15 minut dla wyborców”.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2016 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

Gminny Ośrodek Obsługi Szkół w Kostomłotach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Gminy Kostomłoty. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/26/15 Rady Gminy Kostomłoty 

z dnia 22 stycznia 2015 r. w sprawie powołania Rady Społecznej SPZOZ – Zakładu 

Usług Medycznych w Kostomłotach . 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Planu Urządzeniowo-Polnego Gminy 

Kostomłoty. 

13.  Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych.        

14.  Informacje i komunikaty, m.in.: 

- informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kostomłoty o oświadczeniach 

majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2015 r.  

- informacja Wójta Gminy Kostomłoty o oświadczeniach majątkowych składanych 

na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2015 r.  

15.  Wnioski i zapytania. 

16.  Sprawy bieżące. 

17.  Zakończenie obrad XXVII  sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak - Stwierdzam na podstawie listy 

obecności, że w sesji uczestniczy 15 radnych, zatem rada ma moc podejmowania 

prawomocnych uchwał.  Czy są uwagi do przedłożonego porządku obrad? Nie widzę. Kto 

z radnych jest za przyjęciem porządku obrad? 

kto jest za – 15 głosów  

kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt protokołu był wyłożony w Biurze 

Rady, uwagi nie wpłynęły. Kto z radnych jest za przyjęciem protokołu z sesji, proszę o 

podniesienie ręki: 

kto jest za – 15 głosów  

kto jest przeciw – 0 głosów 
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kto się wstrzymał – 0 głosów. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

Wójt Gminy Stanisław Wicha złożył sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od  

od dnia  26.08.2016 r. do dnia 21.09.2016r. 

1. Podjęcie inicjatyw uchwałodawczych w sprawach ujętych w porządku obrad 

(projekty uchwał). 

2. Podpisanie umowy o dofinansowanie projektu zagospodarowania terenu przy 

gminnych obiektach rekreacyjno-sportowych (siłownie zewnętrzne w 

miejscowości Jakubkowice, Lisowice, Wilków Średzki). 

3. Wydanie zarządzeń w sprawie: 

- powierzenia funkcji Dyrektora Gimnazjum im. Ks. Jana Twardowskiego w 

Kostomłotach pani Zofii Stankiewicz  

- powołania komisji do spraw oceny wniosków sołectw składanych w ramach 

Funduszu Sołeckiego 

- zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2016 r. 

- powołania komisji egzaminacyjnej do przeprowadzenia egzaminu kwalifikacyjnego 

kończącego służbę przygotowawczą 

4. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 

 warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 1 

 wycinki drzew – 4 

 nadania numerów porządkowych – 3 

 podziału nieruchomości – 3 

 

 

Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział 

podatków)  

w okresie od 25.08.2016r. do 20.09.2016r. 

 

 

Liczba ogółem 

 

1. Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 34 

2.  Decyzje dotyczące podatku 
 

40, w tym: 

a. 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 

podatkowego (nakazy) 
7 

b. 
zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 

podatkowego (przypisy/odpisy) 
33 

3. Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

a. odroczenia Liczba ogółem = 1,  z tego: 

Odmowne = 0 

Pozytywne =1 

b. rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 

Pozytywne = 0 

c. umorzenia Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 

Pozytywna w części =0 

Pozytywne = 0 

    d. ulga z tytułu nabycia gruntów Liczba ogółem =1, z tego: 
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 Odmowne = 0 

 Pozytywne =1 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję w tym punkcie. 

Zamykam dyskusję. 

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Nie odczytujemy tego sprawozdania. 

Czy są jakieś pytania w tym punkcie? Nie widzę. Zamykam ten punkt obrad 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu).   

 

Ad. 6. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie 

widzę. Zamykamy punkt obrad „15 minut dla wyborców”. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Szanowni radni, czy życzycie sobie, 

żeby odczytać projekt uchwały? 

 

Janina Gawlik – Wnioskuję o nie odczytywanie projektu, dlatego że był szczegółowo 

omawiany na posiedzeniu komisji. 

 

Rafał Hossa – Chciałbym wnieść do uchwały autopoprawkę polegającą na przesunięciu 

środków finansowych w wys. 11.300 zł z zadania inwestycyjnego „Budowa sieci 

wodociągowej Kostomłoty” i przesunięcie do nowego zadania „Zakup urządzenia 

wielofunkcyjnego na plac zabaw przy SP w Karczycach”.  

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Rok temu powołaliśmy tam przedszkole i tam praktycznie 

nie ma żadnego placu zabaw. W związku  z tym ten plac zabaw musimy troszeczeczkę 

wyposażyć, bo nawet nie wypada, żeby nic nie było. Jest prośba, żeby rada 

zaakceptowała ten wydatek. To będą drewniane urządzenia (jeden duży kompleks w 

cenie 10-11 tys. zł). To będzie dla przedszkolaków. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uzyskał pozytywną opinię  na 

wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu.  Otwieram dyskusję. Zamykam dyskusję. Kto 

z radnych jest za przyjęciem zmiany wniesionej dzisiaj przez skarbnika poprzez 

przesunięcie 11.300 zł na zakup urządzenia wielofunkcyjnego na plac zabaw przy SP w 

Karczycach, proszę o podniesienie ręki? 

  kto jest za  - 15 głosów za 

  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Kto z radnych jest za podjęciem uchwały z przyjętą poprawką zgłoszoną dzisiaj przez 

skarbnika, proszę o podniesienie ręki? 

  kto jest za  - 15 głosów za 

  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały (bez załącznika) 

w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej Gminny Ośrodek Obsługi 

Szkół w Kostomłotach. Projekt uzyskał również pozytywną opinię  na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji Budżetu. Otwieram dyskusję.  

 

Janina Gawlik – Wczoraj dyskutowaliśmy na ten temat, ale żeby była jasność. My z dniem 
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1 stycznia tworzymy GOOSz, a co z GOOSz-em do 31 grudnia? On będzie likwidowany?  

 

Rafał Hossa – Z mocy ustawy. 

 

Janina Gawlik – Cała procedura likwidacyjna będzie przeprowadzona GOOSZ-u, czyli 

obejmuje to zwolnienia pracowników i potem ponowne zatrudnienie? 

 

Rafał Hossa – Tylko będzie obejmowało zamknięcie ksiąg rachunkowych, inwentaryzacja, 

a pracownicy przechodzą; kontynuacja. 

 

Janina Gawlik – Ale przechodzą na podstawie porozumienia? 

 

Rafał Hossa –Tak.  

 

Janina Gawlik – Wiem, że pokazywały się interpretacje, że od 1 stycznia należy 

zlikwidować, zamknąć wraz z pracownikami, a potem na nowo przyjąć. Ale jeżeli jest to 

prawnie, to ok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak - Czy w zakresie projektu uchwały ktoś z 

radnych chciałby zabrać jeszcze głos? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały w przedstawionej wersji, proszę o podniesienie ręki? 

  kto jest za  - 15 głosów za 

  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję. Uchwała uzyskała 

pozytywną opinię komisji na połączonym posiedzeniu.  

 

Ryszard Pisarek - Mam zapytanie skąd te stawki się tu znalazły? To mnie interesuje. 

Porównuję inne. Skąd państwo czerpaliście takie wiadomości? Czy jest jakiś przepis na 

to? 

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Zgodnie  z ustawą ustawodawca wydał jakie maksymalne 

mają być stawki, czyli że za to, za to takie stawki. W jednym punkcie inżynieryjskim 

mamy stawkę górną, ale praktycznie u nas nie występuje. Natomiast pozostałe są mniej 

więcej stawkami podobnymi jak w poszczególnych gminach. Stawki zostały podniesione, 

ponieważ tutaj my mamy uchwałę za zajęcie pasa drogowego, natomiast zarządzenie 

wójta było odnośnie stawek dróg wewnętrznych. Jeśli chodzi o drogi wewnętrzne to te 

opłaty wynoszą 95%, natomiast 5% jest przy drogach gminnych. Stawki zostały 

podniesione ponieważ one nie były regulowane od 2005 r. M.in. powiat regulował stawki, 

inne gminy też. Myśmy też się wzorowali na innych gminach w jakiś sposób, żeby nie 

były za wysokie i przestrzegając ustawę, gdzie ustawodawca przewidział, że może być do 

maksymalnie. To nie jest tak, że wzięliśmy te stawki z góry. To jest zgodnie z ustawą.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos? 

Nie widzę. Zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w 

przedstawionej wersji? 

  kto jest za  - 15 głosów za 

  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 



  

 

5  

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 

określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy 

Kostomłoty. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uzyskał pozytywną opinię  

Komisji Budżetowej na wczorajszym posiedzeniu. Otwieram dyskusję. Zamykam 

dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionej wersji? 

  kto jest za  - 15 głosów za 

  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr IV/26/15 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 22 stycznia 2015 r. w 

sprawie powołania Rady Społecznej SPZOZ – Zakładu Usług Medycznych w Kostomłotach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uzyskał pozytywną opinię  

Komisji Budżetowej na wczorajszym posiedzeniu. W tym roku już po raz drugi zmieniamy 

przedstawiciela wojewody. Wojewoda ma takie prawo i wycofał swojego przedstawiciela 

pana Andrzeja Oćwieję i wskazał panią Kamilę Grycaj. Otwieram dyskusję. Zamykam 

dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionej wersji? 

  kto jest za  - 15 głosów za 

  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany Planu Urządzeniowo-Rolnego Gminy Kostomłoty. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uzyskał pozytywną opinię  

Komisji Budżetowej na wczorajszym posiedzeniu. Otwieram dyskusję. 

 

Ryszard Pisarek – Ponieważ uchwałę sporządził Krzysztof Kocielski, czy jest obecny na 

sali? Nie ma tego pana. Mam takie zapytanie i chcę wiedzieć o co tu chodzi - w wierszu 

piętnastym, obręb Ramułtowice, w kolumnie 4 „drogi gruntowe do przebudowy”. Proszę 

wytłumaczyć z czym to się je?  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Wczoraj na komisji była omawiana 

uchwała, ale pan radny ma prawo zapytać. 

 
Wójt Gminy Stanisław Wicha – To jest droga w Ramułtowicach i ona się składa z kilku 

działek. Ta droga od drogi powiatowej, dwa odcinki, dwie działki nie były ujęte w planie 

urządzeniowym. W planie urządzeniowym dużo mamy miejscowości, dużo dróg. Aby na 

tą drogę dostać dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów to musimy mieć ciąg, który 

łączy z drogą gminną czy powiatową. Tam są te dwa odcinki i dlatego musimy podjąć 

uchwałę, żeby weszły do planu urządzeniowo-rolnego, żeby przyszłościowo można było 

strać się o środki zewnętrzne. Pan Kocielski wykonał ten projekt uchwały z mojego 

polecenia. 

 

Ryszard Pisarek – Jeżeli coś nanoszę to do takiej uchwały potrzebna jest mapka. Nie 

kawałek papieru, ale mapka.  

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Do uchwały nie potrzebna jest mapka, ale jeżeli taka jest 

potrzeba, to będziemy dołączać.  
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Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Może wyjaśnię. To jest zmiana dość 

obszernej uchwały z 2009 r. i to rzeczywiście jest opracowanie bardzo obszerne, „taka 

cegła”. Tam są załączniki w postaci mapek, a tutaj dodajemy tylko tą działkę. Natomiast 

jeżeli jest taka prośba - na przyszłość, gdyby jakiś wycinek był dodawany. 

 

Janina Gawlik - Ja mam prośbę wobec tego panie wójcie. Jeżeli można by było to 

chcielibyśmy otrzymać tylko te załączniki, jeżeli chodzi o drogi przeznaczone do remontu 

(jakie tam są uwzględnione) po to, żeby się zastanowić, bo być może trzeba inne drogi 

nanieść, jeżeli sołtysi czy radni uważają, że potrzebują naprawy, żeby nie zmieniać cały 

czas tylko po jednej drodze (globalnie do tego podejść). Wtedy zastanowimy się na 

komisji, czy jakieś drogi trzeba jeszcze uwzględnić. Być może są drogi w tym planie, a 

my nie wiemy, że są, żebyśmy je próbowali sprawdzić. Mam taką prośbę – załącznik dróg 

do remontu. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Chodzi, aby wydrukować tylko ten 

załącznik, który jest do uchwały z 2009 r. Dla tych, którzy się posługują wersją 

elektroniczna informuję, że na BIP jest ta uchwała łącznie z tym załącznikiem. Ale jeżeli 

jest prośba, żeby wydrukować, to poproszę panie wójcie.  

 

Janina Gawlik - Żeby były wyszczególnione wszystkie drogi. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Są wyszczególnione wszystkie drogi. 

Tych pozycji jest kilkadziesiąt. Kto z radnych chciałaby jeszcze zabrać głos? Zamykam 

dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionej wersji? 

  kto jest za  - 14 głosów za 

  kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 1 głos 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 13. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Na poprzedniej sesji wniosek złożyła 

pani radna Janina Gawlik odnośnie przekazania sołtysowi Kostomłotów i Piotrowic kopii 

mapki przebiegu planowanej linii energetycznej. Mapki zostały przekazane sołtysom. 

 

Ad. 14. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał informację Przewodniczącego 

Rady Gminy Kostomłoty o oświadczeniach majątkowych składanych na podstawie ustawy 

o samorządzie gminnym za 2015 r. (informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha odczytał informację Wójta Gminy Kostomłoty o 

oświadczeniach majątkowych składanych na podstawie ustawy o samorządzie gminnym 

za 2015 r. (informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ad. 15. 

Iwo Iwaszków – Chciałbym podziękować panu wójtowi i wszystkim osobom 

zaangażowanym w budowę boiska wielofunkcyjnego. Boisko jest już prawie ukończone, 

prace idą bez zarzutu. Jestem bardzo zadowolony. Mam nadzieję, że już niedługo 

będziemy otwierać. Trzeba się zastanowić, jak to otwarcie będzie wyglądać. Jedną mam 

tylko prośbę do pana wójta związaną z boiskiem. Ponieważ przy tym boisku rośnie stary 

jesion, to drzewo będzie w przyszłości strasznie zanieczyszczać nawierzchnię boiska, poza 

tym już teraz zauważyłem, że ptaki, które siedzą na tym drzewie zanieczyszczają 

odchodami boisko i jest już tam dosyć dużo odchodów. Wystąpiłem razem z panem 

Żerelikiem z wnioskiem o obcięcie gałęzi. Wójt przychylił się do tego. Ta gałąź będzie 

usunięta, ale ja bym prosił pana wójta o osobiste jakieś wsparcie, żeby to drzewo 

zlikwidować. Będziemy mieć z tym problem co roku, jeśli chodzi o zaleganie liści, 

odchody ptasie i o gałęzie, które podczas mocniejszych wiatrów się sypią. To taka moja 
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prośba. Chciałbym również podziękować radzie sołeckiej i sołtysowi za przekazanie całego 

FS na rozbudowę placu zabaw.  

 

Marian Fita - Dzięki pańskiej mobilizacji. 

 

Jan Szwedo - Czy będą koszone pobocza dróg? Poproszę o wsparcie, bo dzieci 

uczęszczające do szkoły ponadpodstawowej do Środy w miejscowości Budziszów mają do 

dyspozycji 2 autobusy rano i na powrót i te autobusy jeżdżą w kratkę np. dzieci kończą 

szkołę o 14 z minutami i nie mają szansy zabrać się pierwszym kursem, który raczej 

systematycznie jeździ, natomiast drugi kurs jako ostatni często wypada i nie jeździ. To 

jest tak źle działające wychowawczo na dzieci, które  nam dorosłym osobom nie mogą 

wierzyć. Zapłacone zostały bilety miesięczne. Dzieci idą. My dorośli „zawalamy” i oni 

patrzą na naszą taką niesolidność. Proszę o wsparcie w tej sprawie, bo jeden z kursów 

porannych często się wykrusza i powroty – 15.50. Dla mnie to jest karygodne.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Mówimy o kursach dowożących i 

odwożących dzieci do szkoły?  

 

Jan Szwedo - To są autobusy kursowe, za które dzieci zapłaciły bilety miesięczne.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Problem jest, jeśli chodzi o kursowanie. 

Ustawa tak liberalnie podchodzi do tego zagadnienia. 

 

Zuzanna Gonet - Rozmawiałam z panem Grzegorzem Wicestarostą i powiedział, że żadnej 

kontroli na tą firmę nie mają. Już się ta sprawa otarła o wojewodę i wojewoda mówi, że 

po prostu to jest firma i wychodzi z takiego założenia, że w danym momencie jest ten 

kurs. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Tutaj chciałem jeszcze jedną rzecz 

wyjaśnić, że mniej więcej od 2000 r. przepisy transportowe są coraz bardziej 

liberalizowane. To poszło w kierunku tak naprawdę uwolnienia rynku przewozów ludzi. 

Jeszcze na początku tego okresu nadzór był chociażby pana wójta, jeśli chodzi o kursy na 

terenie gminy, starosty – na terenie powiatu, czy marszałka był większy. Wtedy była tzw. 

koordynacja. Mogliśmy ustalać, w jakich odstępach czasowych ci przewoźnicy jeżdżą 

między sobą. Zdarzały się często sytuacje, że było to łamane, zajeżdżali sobie drogę, ale 

mogliśmy to koordynować i wyciągać konsekwencje. Niestety ustawodawstwo poszło tak 

liberalnie, że tak naprawdę spojrzano na interes przedsiębiorców. Dzisiaj różnymi 

sposobami, czy pan wójt w swoim zakresie, czy pan starosta próbuje rozmawiać, 

argumentować, różne naciski stosować oczywiście zgodne z prawem, żeby to wszystko 

jakoś funkcjonowało. To nie jest takie łatwe proszę państwa. 

 

Janina Gawlik - To, że doszło do liberalizmu czy uwolnienia rynku przewozowego to jest 

prawda, natomiast my mamy do czynienia tutaj ze sprzedażą biletów miesięcznych dla 

uczniów, które w części finansuje marszałek. I to, że ktoś podpisuje umowę z 

marszałkiem i sprzedaje bilety miesięczne, i rozlicza to powinien być także rozliczany  w 

tej kwestii, czy realizuje swoje zadanie. To jest jakby jedyny argument, gdzie można 

wpłynąć na przewoźnika, jeżeli taką umowę podpisał i rozlicza bilety miesięczne, ma 

obowiązek te dzieci dowieźć, tak jak obiecał. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Lub ponieść konsekwencje finansowe 

nie dowiezienia tych dzieci.  

 

Janina Gawlik - Na dzień dzisiejszy nie słyszeliśmy o konsekwencjach, a jedyna 

konsekwencja jest taka, że dzieci są zdezorientowane. 

 

Ryszard Pisarek – Panie wójcie z UG pismo, pan jest tutaj szefem, do szefostwa 

przewozów i otrzymamy odpowiedź. Nie ma, że to jest państwo w państwie. Musimy ten 
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problem rozwiązać i zadbać o mieszkańców, o dzieci, które mają wykupione bilety.  Ja 

ciekawy jestem jak się ustosunkuje szef tej firmy przewozowej. Mieści się we Wrocławiu, 

telefony są, pismo wysłać i myślę, że na następnej sesji będzie odpowiedź. Jak już 

jestem przy głosie to mam takie zapytanie panie przewodniczący. Nie wiem, czy mam się 

znów zdenerwować. Ja muszę państwu powiedzieć szczerze, nie chcę tutaj użyć słowa. 

Przewodniczący zaprasza gości na sesję. Mam kilka pytań do pana komendanta. Ten 

komendant tu istnieje na naszym terenie? Czy ciężko go jest tutaj zaprosić? Mnie to 

interesuje, bardzo. Jakoś to było w początkowej kadencji i tu koleżanka wie też, bo była 

radną, jakoś panowie komendanci przybywali na sesję. Jest mi smutno, bo muszę 

państwu powiedzieć szczerze, że drugi rok tejże kadencji i tutaj jest gościem ten 

człowiek. Chciałbym, żeby ten pan znalazł się tu na sali, bo ja mam kilka pytań 

szczególnie do komendanta gminy Kostomłoty, komendanta tejże placówki. Chciałbym 

państwu powiedzieć szczerze, bo mi jest wstyd, jak przejeżdżam koło tego komendanta 

policji, to jest wstydem jak ten komisariat panie wójcie wygląda. To świadczy o nas. Były 

dożynki, było święto, była delegacja z Sierentz; mają swoje aparaty. Zmobilizować, ja 

wiem, że pan wójt nie może, bo ma swojego zwierzchnika, ale to świadczy, jaki 

komendant taka placówka. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Tak bym tego nie podsumowywał, ale 

proszę panie wójcie. 

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Jeżeli chodzi o autobusy na terenie: Jarząbkowice, 

Lisowice (tam jeżdżą prywatne autobusy) mamy zgłoszenia i my występujemy do tych 

firm z pismem, z prośbą itd., że mamy takie potrzeby na terenie tych miejscowości 

(podają mi mieszkańcy, w jakich godzinach). My występujemy z prośbą i rozmawiamy. 

Natomiast, jeśli chodzi o Budziszów, o Polbus to prosiłbym, żeby podać mi po sesji, czy 

do pani Ani, w jakich godzinach wyjeżdżają ze Środy i w jakich godzinach rano zabierają, 

żeby wiedzieć konkretnie, o które kursy chodzi. 

  

Janina Gawlik - Oni potrafią godzinę przed wyjazdem powiadomić na stronie 

internetowej, że z braków kadrowych autobus nie pojedzie. To nie o to w tym wszystkim 

chodzi. Bilety miesięczne powinny być realizowane.  

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Muszę obejrzeć te pobocza. Myśmy z tego co pamiętam 

dwa razy kosili. Zawsze dwa razy wystarczyło, ale obejrzę. Jeżeli będzie potrzeba, że 

zagraża bezpieczeństwu, widoczności, to nie ma sprawy.  

 

Jan Szwedo - Jak będzie śnieg to będą zaspy. A one już nie odrosną te chwasty, które się 

teraz na poboczach zgoli. Będzie do wiosny ładnie. To jest taki moment, że ta trasa 

będzie długo widoczna.  

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Ja przejadę i sprawdzę jak to wygląda. To jest koszt 6-8 

tys. Przeanalizuję. 

 

Iwo Iwaszków - Panie wójcie, czy mógłby się pan wstępnie ustosunkować do mojej 

prośby dotyczącej drzewa? 

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Mamy jakby dwie strony. Mamy szanownego radnego, 

który mówi, że ptaszki robią i wiadomo, że to jest sztuczna nawierzchnia itd. Drugą grupę 

mam, że w razie jakiegokolwiek spotkania to też potrzeba cienia. I teraz jest dylemat. 

Następne jest to, że to drzewo jest bardzo zdrowe. Jak drzewo nie zagraża 

bezpieczeństwu, to my musimy jako gmina też przestrzegać pewnych przepisów. Ja 

muszę to przeanalizować, bo to nie jest takie proste.  

 

Iwo Iwaszków - Chodzi o to, że trzeba od razu zatrudnić człowieka do sprzątania tego 

boiska.  
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Wójt Gminy Stanisław Wicha – To jeszcze panie radny przeanalizujemy. Zobaczymy na 

miejscu, spotkamy się. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Jesteśmy w punkcie „Wnioski i 

zapytania”. Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Zamykam pkt 16. 

 

Ad. 16. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Sprawy bieżące. Nie widzę chętnych do 

zabrania głosu. Informuję, że pod koniec miesiąca lub początek listopada mamy kolejną 

sesję.  

 

Ad. 17. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Ogłaszam zakończenie XXVII sesji Rady 

Gminy.  

 

Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska. 

Sesja trwała od godz. 14.00 do godzi. 14.43. 
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Załącznik nr 1 

 

S P R A W O Z D A N I E   W Ó J T A 

z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty podjętych na                                          

XXVI sesji w dniu 4 września 2016 r.  

 

1. Uchwała Nr XXVI/163/16 w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla 

nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz nauczycieli 

pełniących obowiązki kierownicze w zastępstwie nauczyciela, któremu 

powierzono stanowisko kierownicze. 

Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Dolnośląskiego. 

 

2. Uchwała Nr XXVI/164/16 w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół i przedszkoli 

niewymienionych w art. 42 ust.3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta 

Nauczyciela oraz nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy 

obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 

wymiarze godzin. 

Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Dolnośląskiego. 

 

3. Uchwała Nr XXVI/165/16 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru linii elektroenergetycznej 110 kV relacji 

Przybków – Klecina. 

Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Dolnośląskiego. 

 

4. Uchwała Nr XXVI/166/16 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w północno – 

zachodniej, centralnej i południowej części wsi Kostomłoty. 

Głównym celem planu było stworzenie w formie prawa miejscowego warunków 

zagospodarowania terenu, które pozwolą maksymalnie podnieść walory 

przedmiotowego terenu, a jednocześnie usankcjonować ustalenia wynikające ze 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy. 

 

5. Uchwała Nr XXVI/167/16 w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania 

  Problemów Społecznych Gminy Kostomłoty na lata 2016 – 2022. 

Strategia będzie realizowana w latach 2016-2022. 

 

6. Uchwała Nr XXVI/168/16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w 

obrębie wsi Piotrowice o  pow. 0,44 ha oznaczoną numerem działki 109/5. 

Trwa procedura zawierania umowy. 

 

7. Uchwała Nr XXVI/169/16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w 

obrębie wsi Osiek o  pow. 0,33 ha oznaczoną numerem działki 132. 

Trwa procedura zawierania umowy. 

 

8. Uchwała Nr XXVI/170/16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w 

obrębie wsi Ramułtowice o  pow. 1,30 ha oznaczoną numerem działki 151. 

Trwa procedura zawierania umowy. 
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9. Uchwała Nr XXVI/171/16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w 

obrębie wsi Paździorno  o  pow. 0,1833 ha oznaczoną numerem działki 

189/2. 

Trwa procedura zawierania umowy. 

 

10.  Uchwała Nr XXVI/172/16 w sprawie zaopiniowania propozycji planu 

aglomeracji Kostomłoty. 

Uchwałę przesłano do Sejmiku Województwa Dolnośląskiego. 

 

Ponadto w/w uchwały przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu 

Wojewódzkiego we Wrocławiu. 
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Załącznik nr 2 

Kostomłoty, dnia 9  września 2016 r. 

 

 

 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY KOSTOMŁOTY  

O OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH  

SKŁADANYCH NA PODSTAWIE USTAWY O SAMORZĄDZIE GMINNYM 

ZA 2015 R. 

 

Na podstawie art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

(t.j. Dz.U. z 2016 r., poz. 446) Przewodniczący Rady Gminy jest zobowiązany do dnia 30 

października każdego roku przedstawić Radzie Gminy informację o: 

1 osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie, 

2 nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych 

wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, 

3 działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w 

analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

 

Oświadczenia majątkowe za rok 2015 (według stanu na dzień 31.12.2015 r.), do kontroli 

których zobowiązany był Przewodniczący Rady – złożyło 14 radnych: 

 

1. BARYLAK LEON 

2. FITA MARIAN 

3. GAWLIK JANINA 

4. GONET ZUZANNA 

5. IWASZKÓW IWO 

6. LECH JÓZEF 

7. PIESZCZOCH- ŚMIDODA MAŁGORZATA 

8. PISAREK RYSZARD 

9. POMYKAŁA MAREK 

10. RYSZKA IWONA 

11. SUDOŁ WALDEMAR 

12. SZWEDO JAN 

13. WICHA LESZEK 

14. ŻERELIK GRZEGORZ 

 

 

Mając na uwadze obowiązek nałożony ustawą informuję, że: 

 wszystkie osoby zobowiązane, złożyły w terminie ustawowym oświadczenia 

majątkowe, 

 po przeprowadzeniu analizy oświadczeń majątkowych, nie stwierdzono w nich 

nieprawidłowości, 

 w związku z nie stwierdzeniem nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach 

majątkowych, nie podejmowano żadnych działań nakazanych ustawą. 

 

W dniu 30.05.2016 r. pismem nr RG.0043.3.2016, zgodnie z art. 24 h ust. 6 ustawy z 

dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, Przewodniczący przekazał Naczelnikowi 

Urzędu Skarbowego w Środzie Śląskiej oświadczenia majątkowe wraz z kopiami zeznań o 

wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 2015 (PIT).  

Informacje zawarte w oświadczeniach majątkowych są jawne i zostały udostępnione w 

BIP dostępnym na stronie internetowej. 
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Załącznik nr 3 

Kostomłoty, dnia 9 września 2016 r. 

     

INFORMACJA WÓJTA GMINY KOSTOMŁOTY 

O OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH 

SKŁADANYCH NA PODSTAWIE USTAWY O SAMORZĄDZIE GMINNYM 

ZA 2015 R. 

 

Na podstawie art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

(t.j. Dz.U. z 2016 r., poz. 446) Wójt Gminy jest zobowiązany do dnia 30 października 

każdego roku przedstawić Radzie Gminy informację o: 

1 osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie, 

2 nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych 

wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, 

3 działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w 

analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

 

Oświadczenia majątkowe za rok 2015 (według stanu na dzień 31.12.2015 r.), do kontroli 

których zobowiązany był Wójt Gminy – złożyli: 

1 Suropek Andrzej 

2 Szopa Bogusława 

3 Lipowczyk Eugeniusz 

4 Jadach Maria 

5 Basińska Danuta 

6 Stankiewicz Zofia 

7 Strzelecka Dorota 

8 Łapa Urszula 

9 Markiewicz Kamila 

10 Kawiecka Ewa 

11 Krzyżak Mariusz 

12 Fajkiel Bogusława 

13 Dulęba Ewelina 

14 Hossa Rafał 

15 Klimkiewicz Jolanta 

 

Mając na uwadze obowiązek nałożony ustawą informuję, że: 

 wszystkie osoby zobowiązane, złożyły w terminie ustawowym oświadczenia 

majątkowe, 

 po przeprowadzeniu analizy złożonych oświadczeń majątkowych, nie stwierdzono w 

nich nieprawidłowości, 

 w związku z nie stwierdzeniem nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach 

majątkowych, nie podejmowano żadnych działań nakazanych ustawą. 

 

W dniu 02.03.2016 r. pismem nr RG.2124.1.2016 oraz 16.05.2016 r. pismem nr 

RG.2124.3.2016, zgodnie z art. 24 h ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym, Wójt Gminy przekazał Naczelnikom Urzędów Skarbowych: w Środzie Śląskiej, 

Wołowie i we Wrocławiu (ul. Trzebnicka 33 oraz ul. Klimasa 34) oświadczenia majątkowe 

wraz z kopiami zeznań o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 2015 

(PIT).  

Informacje zawarte w oświadczeniach majątkowych są jawne i zostały udostępnione w 

BIP dostępnym na stronie internetowej. 

 


